







# 滙豐信用卡持卡人最紅優惠

# 指定套餐7折\*

2人套餐

前菜:四喜烤麩

花雕醉雞

湯 : 宋嫂鮮魚羹(例)

主菜: 黃金魚塊

清炒萵筍絲

點心: 鮮肉小籠包

甜品:香蕉高力豆沙(2件)

優惠價:港幣244元

(正價:港幣348元)

4人套餐

**前菜:**和味燻魚、鎮江餚肉、花雕醉雞

湯 :砂鍋濃湯餛飩雞(例)

主菜:翡翠黃金大蝦(8隻)

火腿津白 外婆紅燒肉 砂鍋海皇炒飯

點心: 鮮肉小籠包

甜品:香蕉高力豆沙(4件)

優惠價:港幣533元

(正價:港幣762元)

# 特選美食低至半價†(必須同時惠顧以上其中1款套餐)

優惠價(港幣) 正價(港幣) 5折一川式回鍋肉 29元 58元 5折-老乾媽燒山珍鮮菌 34元 68元 5折 - 老上海炒飯 34元 68元 7折-川式水煮魚片 82.6元 118元 7折-清炒河蝦仁 89.6元 128元 7折-翡翠紅燒海參 96.6元 138元

### 2017年10月3日至12月15日

優惠不適用於2017年10月4、5及28日。每檯每次惠顧最多可享用每款追加特選美食各1次。優惠不可與其他優惠同時使用(包括會員優惠)。優惠只適用於堂食;另收以正價計算之加一服務費。內容如有更改,恕不另行通知。結單後不足一元之金額將以四捨五入計算,另收取茶芥及前菜費用。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

借定唔借?還得到先好借!









## Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

## 30% off designated set menu\*

### 2-diner set menu

#### Appetiser:

- Braised wheat gluten with assorted mushroom and peanut
- Drunken chicken

#### Soup:

• Fish dices sour soup (regular)

#### Main dish:

- Deep fried fish fillet with salted egg yolk and vegetable
- · Sautéed shredded stem lettuce

#### Dim sum:

· Steamed minced pork bun

#### **Dessert:**

 Deep fried soufflé ball with red bean paste and banana (2 pieces)

### Special price: HK\$244

(regular price: HK\$348)

#### 4-diner set menu

#### Appetiser:

 Smoked fish glazed with honey sauce, preserved pork in "Zhenjiang" style, drunken chicken

#### Soup:

Chicken and Wonton soup in casserole (regular)

#### Main dish:

- Stir fried prawn with salted egg yolk and vegetable (8 pieces)
- Braised Tianjian cabbage with preserved ham
- Braised pork belly in brown sauce
- · Fried rice with assorted seafood in casserole

#### Dim sum:

Steamed minced pork bun

#### **Dessert:**

 Deep fried soufflé ball with red bean paste and banana (4 pieces)

Special price: HK\$533

(regular price: HK\$762)

### Up to 50% off designated dishes<sup>†</sup> (must be used in conjunction with either one of the set menu)

	Special price (HK\$)	Regular price (HK\$)
50% off –Sautéed sliced pork with chili, green pepper and cabbage	\$29	<b>\$5</b> 8
50% off -Braised mixed mushroom in "Sichuan" chili sauce	\$34	<b>\$6</b> 8
50% off –Fried rice with shrimp and preserved vegetable in "old shanghai" style	\$34	\$68
30% off -Poached sliced fish in "Sichuan" style	\$82.6	\$118
30% off –Sautéed fresh river shrimp	\$89.6	\$128
30% off –Braised sea cucumber in brown sauce	\$96.6	\$138

## 3 Oct - 15 Dec 2017

The offers are not applicable on 4, 5 and 28 October 2017. Each table can order each of the designated dishes once per visit. The offers cannot be used in conjunction with other offers (including membership offers). The offers are only applicable for dine-in consumption only; Subject to 10% service charge based on regular price. If there is any amendment, no notice will be made. Price will be round up or down to the nearest Hong Kong dollar. Tea and condiments charge apply. Tea and condiments charge apply. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited